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Protokoll:
Sektionen för Medicinsk
Teknik
CNS #10
Söndag 26 januari, 18:03
å Funq, Tolvan

1 Formalia

1.1 Mötets öppnande

Ordförande Wilma Selander öppnar mötet 19:02. Denna försening på en
timme beror på att styrelsen inmundigade otroligt goda burgare direkt från
Gatukök Tolvan.

1.2 Val av mötesordförande

Douglas Andersson nominerar Wilma till mötesordförande. Wilma godtar
nomineringen.
Mötet väljer Wilma Selander till mötesordförande.

1.3 Val av mötessekreterare

Douglas nominerar Filip Stenlund till mötessekreterare varefter Nella Siito-
nen nominerar Douglas till mötessekreterare. Douglas godtar ej nominering-
en medan Filip godtar nomineringen.

Mötet väljer Filip Stenlund till mötessekreterare.

1.4 Närvaro

Wilma Selander
Elinor Fligman
Douglas Andersson
Filip Stenlund
Nella Siitonen
Ester Schönborg
Hannah Storch
Isabella Stillström
Armin Shafiei

Ordförande
Vice Ordförande
Kassör
Sekreterare
Kommunikationsansvarig
Ledamot med JML1-ansvar
Ledamot
Appendix
Revisor

1Jämlikhet, Mångfald och Lika behandling
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1.5 Försenad ankomst

Ingen försenad ankomst.

1.6 Adjungeringar

Inga adjungeringar.

1.7 Godkännande av dagordning

Mötet godkänner dagordningen i sin helhet.

1.8 Val av justeringspersoner och justeringsdatum

Filip nominerar Douglas Andersson till justeringsperson och Elinor Fligman
nominerar Nella Siitonen till justeringsperson.

Mötet väljer Douglas Andersson och Nella Siitonen till justeringspersoner.

Mötet kommer fram till att sätta justeringsdatum till två veckor fram i tiden.

Mötet väljer den 9 februari till justeringsdatum.

2 Föregående protokoll

På föregående möte diskuterade styrelsen inköp av ny sektionsbil med Cay
Lindberg och Douglas meddelar att även han är med i bilgruppen nu. Wilma
berättar att hon och Douglas hade ett möte med Elektros2 ordförande Jo-
han Wirén angående kostnad och finansiering av ny bil. På föregående möte
diskuterades även hur insamling av förslag till maskot skulle ske och Nella
berättar att hon nästan är klar med formuläret. Styrelsens plan är att gå ut
med formuläret och informera om detta på Extra-SM den 29 januari.

3 Uppdateringar och månadsrapporter

I vanlig ordning meddelar Wilma att det är dags för lite uppdateringar.

Nella Siitonen säger att hon har kollat lite på NLGs3 marknadsföring av
MTE4, planerat CBH-gasque och gjort massor med smågrejer. Hon har även
ordnat med mejlen info-mit@ths.kth.se med Wilma, som det har varit pro-
blem med. ”Hur mår du?”, frågar Wilma. ”Helt okej”, svarar Nella.

2Konlig Elektrosektionen
3Näringslivsgruppen
4Medtech Evening
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Wilma mår bra och har varit kattvakt i Örebro över helgen. Hon har sedan
sist varit på OR5 och fixat mejlen med Nella. KTH IT-support hade döpt om
mejlen och även tagit bort den, men nu fungerar den som den ska. Vidare har
hon planerat CBH-gasquen som hon tycker ska bli jättekul att genomföra.
”Mysigt med möte.”, avslutar Wilma.

Elinor mår bra och har varit i Idre, som var kul. Hon var dock sjuk, vilket var
mindre kul. Vidare har hon pratat med NLG och frågat om de vill ha hjälp
inför MTE. De ville ha hjälp med marknadsföring, vilket styrelsen nu hjälpt
till med. Hon berättar att hon inte har någon koll alls på CBH-gasquen,
vilket känns konstigt. Elinor resonerar att det kanske är nyttigt att inte ha
kontroll och koll på allt. Hon har dessutom börjat kika på datum för nästa
PNS, men mer om det under den punkten i dagordningen.

Hannah berättar att hon mår bra och varit i Idre, som hon även planerade.
Hon har även fixat styrelsebilderna.
”Yayy!”, utbrister Wilma entusiastiskt.
”Är dem här?”, frågar Elinor.
”Nej.”, svarar Hannah.
”Jaha...", säger Wilma mindre entusiastiskt.

Armin mår bra och säger att han inte gjort så mycket. Revideringsgruppen
har börjat gå igenom reglementet och ska ha ett möte kring den snart. Han
har inte gjort så mycket ”revisorskit”, som han uttrycker det.
”Tack.”, säger Armin.
”Varsågod.”, säger Wilma.

Isabella säger att det faktiskt inte är så bra, men hon har haft möte an-
gående menyn till CBH-gasquen och varit i Idre. Hon berättar att det är
några motgångar just nu. Isabella berättar att det har hänt mycket se-
naste tiden. Isabella håller låda. Hon berättar att hon är otroligt trött
på . Isabella berättar vidare om hur

.
6

Ester säger att det är okej med henne. Hon tror att hon failade alla tentor i
perioden tyvärr. Under julen pluggade hon reglerteknik men tentan gick skit
för den var svår. Filip håller med om att tentan var klurig. Ester berättar
vidare att hon gick på födelsedagsfest dagen innan sin andra tenta, vilket

5Ordföranderåd

6

Justeras:

Douglas Andersson

3 Justeras:

Nella Siitonen



Protokoll Sektionen för Medicinsk Teknik 2025-01-26

gjorde att hon var bakis på sin andra tenta. Hon har även mejlat med CBH7

kring JML-frågor.

Douglas mår bra men säger att han har mycket att göra och för få timmar på
dygnet. Elinor menar att det finns hela 24 timmar på ett dygn men Douglas
menar att man även måste sova. Vidare berättar han att han söp i helgen.

Filip säger att han mår bra och att han till kontrast till Douglas inte har så
mycket att göra just nu. Han läser bara bildgivande8 för tillfället och han
menar att man inte kan plugga en kurs in absurdum. Filip berättar att han
i helgen läst massa protokoll i sin jakt på information kring när högskolein-
genjörerna i Medicinsk Teknik lämnade sektionen. På hemsidan finns bara
protokoll från 2011 eftersom det var då hemsidan startades. Filip har en plan
att någon gång under våren börja scanna in de protokoll från tidigare år som
finns arkiverade i Tolvan.

Nella berättar om det mejl sektionen mottagit från Kollin som vill boka in
ett möte för att diskutera ett samarbete med sektionen. Styrelsen vill gärna
boka in ett möte och är förväntansfulla på ett eventuellt samarbete eftersom
det är många sektionsmedlemmar som använder sig av tjänsten.

4 Diskussions- och beslutspunkter

4.1 Bokningar inför våren

Wilma säger att styrelsen har många datum att boka in under våren, vilket
även innebär många roligheter. Styrelsen har tidigare bokat in ett datum för
Funq och ska nu boka in ett datum för Alumnistyrelsegasque och Val-SM.
Styrelsen diskuterar även om ett eventuellt alumnievent ska anordnas under
våren.

4.2 Elektromiddag

På tisdag ska styrelsen anordna middag för E-styret 24 och E-styret 25.
Middagen ska planeras och kreativiteten flöda.

4.3 Alumnimedlemskap

På föregående möte bordlades denna punkt i och med att det fans oklarheter
kring om sektionen har tillåtelse att publicera namnen på de som ansökt om
alumnimedlemskap. Efter styrelsen läst styrdokumenten angående alumni-
medlemskap har man tolkat det som att namnen ej behöver protokollföras.
Därför väljer styrelsen i detta fall att inte publicera namnen på de som väljs
in som alumnimedlemmar. I framtida ansökningar kommer styrelsen att få

7Skolan för Kemi, Bioteknologi och Hälsa
8Medicinska bildgivande system.
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det godkännande som krävs från de ansökande för att få publicera namnen.

Mötet beslutar att klumpa 20 ansökande.

Mötet beslutar att finna klumpen, bestående av 20 ansökande, vald till alum-
nimedlem.

4.4 PNS

Elinor säger att hon planerar att nästa PNS-möte ska hållas i början av
februari. Elinor undrar om någon i styrelsen har förslag på en workshop till
mötet. Wilma säger att Elinor skulle kunna fråga nämnderna om de vill hålla
i en workshop eller om de har några punkter till mötet.

Armin lämnar mötet 21:16.

4.5 Funq

Styrelsen ska under våren anordna Funq som kommer att äga rum den
i . Mötet diskuterar praktikaliteter.

4.6 Hedersutmärkelse

Styrelsen diskuterar om det finns någon nuvarande eller tidigare sektions-
medlem som man anser är värdig till en hedersutmärkelse. Efter en kortare
diskussion väljer mötet att suga på den karamellen.

Mötet beslutar att bordlägga punkt 4.6 Hedersutmärkelse.

5 Workshop

5.1 En välfungerande grupp

Wilma säger att styrelsen på sitt första CNS pratade om vilket arbetssätt
man ville ha under året. Det har nu gått en längre tid av verksamhetsåret
och det är dags att utvärdera och utveckla gruppdynamiken. Wilma berättar
att ordföranden under ett OR diskuterade liknande frågeställningar och att
hon då fick en idé på en workshop. Hon tänker att det kan vara bra för
att ”sätta gasen i våra rövar” och bana vägen. Wilma har snickrat ihop en
Menti, som en dagisfröken, som styrelsen nu ska svara på. Till en början
har Wilma svårt att få ordning i den lilla cirkeln men därefter påbörjas flera
konstruktiva diskussioner.

6 Övriga frågor

Douglas, som sitter som Batman, säger att det börjar bli dags för styrelsen
att tänka på vilka gäster man vill bjuda till vårbalen. Nella säger att hon
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ska börja kika på det tillsammans med Halvledare Lovisa Erlandsson.

Filip berättar att han under sin läsning av protokoll även fick reda på att
sektionen fram till pandemin verkar ha deltagit på Medicinteknikdagarna.
Medicinteknikdagarna är en mötesplats för alla yrkesverksamma inom me-
dicinsk teknik, som varje år anordnas av Svensk Medicinteknik Förening.
MTF9 är en ideell förening som verkar för förbättrad hälsa och sjukvård i
samhället, genom att främja medicinteknisk forskning, utbildning, etik och
kvalitet. Filip tycker att det skulle vara intressant att söka kontakt med dem
då de även har studentmedlemskap med förmånen att delta på gratis kurser.
Det kan även vara ett sätt för sektionen att ses utåt. Wilma undrar om Filip
skulle vilja ta kontakt med dem, vilket han gärna gör.

Wilma säger att hon på samma spår har fått veta lite Unga Forskare som är
ett initiativ där sektionen som förening kan bli medlem och få ekonomiskt bi-
drag. Hon säger att hon ska utforska det mer. Hon fortsätter med att säga att
det snart är dags för CBH-gasque och förklarar vad som har bestämts hittills.

Filip kommer på att styrelsen är inbjudna till MF:s10 Amphioxgasque den 8
februari. Många i styrelsen är intresserade av denna och det verkar som att
hela styrelsen är inbjuden.

7 Nästkommande möte

Nästkommande möte kommer att ske om tre veckor. Bestäms närmare i
chatten.

8 Mötets högtidliga avslutning

Ordförande Wilma Selander avslutar mötet den 27 januari 00:04.

Vid protokollet Justeras

Filip Stenlund
Mötessekreterare
Sektionen för Medicinsk Teknik
THS

Wilma Selander
Mötesordförande
Sektionen för Medicinsk Teknik
THS

9Svensk Medicinteknisk Förening
10Medicinska Föreningens
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